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PGP C. Fulmer  Rondvraag PGP EFTR 13-03-2019 
Tijdens de behandeling van de rondvragen Cie EFTR (23-01-2019) is de 
stavaza rondom het Pradoegebouw toegelicht door de wethouder. Zij 
heeft o.a. aangegeven dat op 24 december j.l. de koopovereenkomst 
getekend werd en een formele omgevingsvergunning aanvraag is 
ingediend. Verder werd de raad medegedeeld dat 3W tot 1 maart 2019 
de tijd had om ‘het financiële verhaal’ op orde te krijgen indien dit 
niet zou lukken zou het alsnog een ‘showstopper’ kunnen zijn. Na 1 
maart zou de raad een Rib krijgen toegestuurd als er zekerheid is of de 
plannen definitief zijn of niet.  
Tot op heden hebben wij deze Rib niet ontvangen. Wat is hier de 
oorzaak van en wanneer kan de raad deze Rib tegemoet zien?  
Er zou een formele omgevingsvergunning aangevraagd zijn op 24 
december 2018. Navraag bij de griffie wijst uit dat dit formeel niet 
blijkt te kloppen. Indien de formele vergunning nog niet is aangevraagd 
wat is hier de reden van? We mogen aannemen dat de 
formele/definitieve vergunning aangevraagd/verleend wordt als de 
financiën rond zijn.  
Graag uitleg van de wethouder waarom er blijkbaar niet voor gekozen 
is om voorafgaand aan het formeel traject een informeel 
informatietraject op te starten waar de plannen aan omwonenden 
nader uitgelegd worden en de plannen van de initiatiefnemer 
eventueel nog aangepast kunnen worden. Indien er gelijk overgegaan 
wordt op een formele/definitieve vergunningaanvraag/verlening is de 
wethouder bereid omwonenden te betrekken in en te informeren over 
de plannen? Dit om te voorkomen dat hier pas achteraf met 
omwonenden over wordt gecommuniceerd. 
Er staat potentieel best wel wat te gebeuren, met name qua 
infrastructuur. (bereikbaarheid door smalle Steenstraat - Groen eruit 
en parkeerterrein aanleggen bij bowlingbaan/ appartementen de 
Wiegerd?) 
Goede communicatie/overleg werkt o.i. effectiever.  

--- 



 Wat gebeurt er met de kerk naast het Pradoegebouw. Blijft die 
(volledig) in huidige staat ? 
 

VVD --- --- --- 

 


